

Life On 9

Sama ada anda adalah pemilik baharu unit Emerald 9 yang amat dihargai, pengikut setia pembangunan GuocoLand sejak sekian lama, atau mungkin bakal pemilik, kami mengucapkan ribuan terima kasih kerana meluangkan masa membaca edisi pertama buletin Life On 9 kami!

Memandangkan Hari Merdeka dan Hari Malaysia bakal menjelang, kami ingin mengucapkan selamat menyambut bulan patriotik kepada semua! Pastikan anda kekal selamat semasa keluar meraikan perayaan dan perpaduan yang menyatukan kita!

Di dalam buletin ini, kami ingin memperkenalkan kepada anda sedikit ringkasan mengenai destinasi ikonik Emerald 9 ini yang terletak di Cheras.



Keistimewaan Emerald 9



ELLIOT — EZRA — ELLEN — ED — EVE

Terletak di Batu 9, Cheras, di sinilah tempatnya untuk anda menikmati kehidupan, menemui citarasa baharu, dan mencetus gaya ikutan terkini.

Terlalu abstrak? Ini faktanya. Emerald 9 adalah pembangunan campuran berasaskan-transit (TOD) baharu yang mantap, menggabungkan kediaman servis, ruang perniagaan 5 tingkat, dan pejabat versatil. Segalanya di bawah satu bumbung!



Lebih menarik, Emerald 9 memiliki 48 kemudahan untuk kesejahteraan dan kesihatan, termasuk ruang santai di atas bumbung, trek jogging berbukit, dan taman terbuka. Bukan itu sahaja, tersedia untuk melangkah ke dunia digital, ia turut dilengkapi dengan akses pacuan-teknologi dan integrasi aplikasi mudah alih yang memudahkan kehidupan.



Ingin bergembira di luar? Tiada masalah – Emerald 9 terletak berhampiran stesen MRT Taman Suntext dan mudah diakses melalui beberapa lebuh raya dan rangkaian jalan utama. Pengembaraan anda di Cheras dan ke mana sahaja pastinya menjadi amat mudah!

Lebih banyak kisah menarik akan kami kongsi dalam terbitan akan datang, sila semak e-mel anda untuk terbitan Life On 9 seterusnya!

Adakah anda tertanya-tanya?



Hello~

BZZZZ~

Anda nampak lebah dan semut gergasi pada Galeri Jualan kami? Ia adalah simbol pelbagai lapisan masyarakat – dari tempat, latar belakang dan industri yang berbeza – berkumpul bersama untuk menikmati keindahan kehidupan yang saling memberi dan menerima di Emerald 9!

Tahukah anda?

1

11



Terdapat 11 stesen MRT di sekitar Cheras sahaja!

Perhatikan peta MRT apabila anda berpeluang melihatnya – stesen dari Cochrane hingga ke Bukit Dukung, semuanya di Cheras. Ia termasuklah stesen Taman Suntext yang dihubungkan dengan Emerald 9, meletakkan anda hanya 8 stesen ke KLCC melalui stesen MRT Bukit Bintang. Tak perlu bimbang tentang kesesakan trafik – laluan anda sangat pantas mengatasinya!



Anda memang BEST!

Tahun lepas dari September hingga Disember 2019, kami memperkenalkan kempen BEST kami, yang menawarkan penjimatan besar dan hadiah hebat berjumlah RM250,000. Kempen tersebut mencatat kejayaan dengan 386 unit telah terjual sepanjang empat bulan tersebut, dan anda adalah kuncinya!

KATA-KATA TIDAK DAPAT MENZAHIRKAN PENGHARGAAN KAMI TETAPI GAMBARAN SIMBOLIK INI MENYATAKANNYA DENGAN JELAS:

BEST

The Best is Now Better!

KEMBALI LAGI ATAS PERMINTAAN RAMAI SEIRING DENGAN HOC 2020,

BEST KINI LEBIH HEBAT!

KETAHUI TENTANG APA YANG MENANTI ANDA DI SINI:

Kenali BEST₂

Setakat ini sahaja terbitan Buletin Life On 9 kali ini. Jika anda ingin mengetahui lebih lanjut mengenai Emerald 9 sebelum terbitan seterusnya, layari www.emerald9.com.my atau ikuti kami di [Facebook](#) dan [Instagram](#)!